

February 08, 2023
Ref: MAZAYA/IR/040/2023

التاريخ: 08 فبراير 2023
الإشارة: MAZAYA/IR/040/2023

Mr. Nasser A. Al-Abdulghani
Director of Market Operations & Control
Qatar Exchange

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني
مدير ادارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر

Subject: Announcement of the Financial Statements for the year ended December 31, 2022

الموضوع: الإفصاح عن البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022

Mazaya Real Estate Development Company discloses its financial statements for the year ended on December 31, 2022. The statements shows that the net profit amounting to (QR 41,008,041) compared to net loss is (QR 248,748,415) for the same period of the previous year.

تفصح شركة مزايا للتطوير العقاري عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 حيث بلغ صافي الربح (41,008,041) ريال قطري مقابل صافي الخسارة (248,748,415) ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

The earning per share amounted to QR 0.04 for the year ended December 31, 2022, to loss per Share amounted to QR (0.21) for the same period of the previous year.

كما بلغ العائد على السهم 0.04 ريال قطري للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 مقابل الخسارة على السهم (0.21) ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

The Board recommended not to distribute dividends due to the accumulated losses. It also recommended not to distribute the remuneration to the members of the Board of Directors.

اوصي المجلس بعدم توزيع أرباح بسبب الخسائر المتراكمة كما اوصي المجلس بعدم توزيع مكافأة أعضاء مجلس الإدارة.

Sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق التحية ،،،

Mohammed M. Al Qadi
Manager, Communication & Investor Relation

محمد مصطفى القاضي
مدير الاتصال وعلاقات المستثمرين

CC: a. Qatar Financial Markets Authority
b. Qatar Central Securities Depository

نسخه: أ. هيئة قطر للأسواق المالية
ب. شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية

Attached:

- Financial Statement for the year ended December 31, 2022
- Disclosure Form

البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022
نموذج الإفصاح

مرفق:

DOHA, QATAR
P.O. Box 18132
West Bay
CR: 38173

Paid-up capital: QAR 1,157,625,000

TORNADO TOWER
10th Floor
Tel: +974 40121212
Fax: +974 40121213

info@mazayaqatar.com

